

Faculty	Faculty of Home Economics	الاقتصاد المنزلي	الكلية
---------	---------------------------	------------------	--------

Academic Program	Dietetics Program (English)	بكالوريوس التغذية العلاجية (باللغة الانجليزية)	اسم البرنامج الأكاديمي
------------------	-----------------------------	--	------------------------

<b>Scope of the Program</b>	The program aims at providing the graduates with the didactic knowledge necessary to become competent, entry-level dietitians who can function in a variety of settings as evidenced by job placement and pass rates on the registration examination for dietitians.	يهدف البرنامج إلى اعداد خريجين مؤهلين جيدا يمكنهم الالتحاق في قطاع التعليم، والصناعات الغذائية وقطاع الأعمال، و نظم خدمة الغذاء وهيئات المجتمع والهيئات الحكومية ومنظمات الرعاية الصحية.	<b>التعريف بالبرنامج</b>
<b>Study Duration</b>	To acquire bachelor degree, the student has to successfully pass four academic years divided into eight semesters.	مدة الدراسة لنيل درجة البكالوريوس أربع سنوات دراسية مقسمة إلى ثمانية فصول دراسية.	<b>مدة الدراسة</b>
<b>Admission Requirements</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Applicant has to acquire “thanawiaamma” or equivalent certificates or diplomas of tourism or hotel according to the score determined by the Egyptian coordination office.</li> <li>• Applicant has to get at least ٧٠% in the grades of the first language of his/her last certificate.</li> <li>• Applicant has to successfully pass the interview held at the faculty premise.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• الحصول على ثانوية عامة وفقاً للمجموع الذي يحدده مكتب تنسيق القبول بالجامعات.</li> <li>• حصول الطالب المتقدم على ٧٠% كحد أدنى في اللغة الانجليزية.</li> <li>• اجتياز الطالب المتقدم للاختبار الشخصي المنعقد بالكلية</li> </ul>	<b>شروط القبول</b>
<b>Tuition Fees</b>	١٥٠٠£ per academic year + ١٥٠٠ £ registration fees paid once	١٥٠٠ جنية استرليني للسنة الدراسية + رسوم التسجيل لأول سنة فقط ١٥٠٠ جنية استرليني	<b>المصروفات الدراسية</b>
<b>Graduation Requirements</b>	<p>For a bachelor's degree student has to:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>•successfully pass ١٤٤ credit hours.</li> <li>• The student training in hospitals in the second semester in the final year (٦ hours per week)</li> </ul>	<p>للحصول على درجة البكالوريوس يجب أن:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• يجتاز الطالب عدد ١٤٤ ساعة معتمدة بنجاح</li> <li>• يقوم الطالب بالتدريب بالمستشفيات في الفصل الدراسي الثاني السنة النهائية (٦ ساعات اسبوعياً)</li> </ul>	<b>متطلبات الحصول على الدرجة</b>
<b>Program Rewards</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Program qualifies graduates to work immediately after graduation in the field of nutrition in public and private hospitals.</li> <li>• The program provides students study all specialized courses in the field of nutrition with English language, Which promotes employment opportunities for graduates in largest hospitals on the local and regional level.</li> <li>• Highly qualified professors.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• يؤهل البرنامج الخريج للعمل فور التخرج في مجال التغذية في المستشفيات (العامة – الخاصة).</li> <li>• يتيح البرنامج للطالب دراسة كافة المواد التخصصية في مجال التغذية باللغة الأجنبية الأمر الذي يعزز من فرص العمل للخريج في كبرى المستشفيات علي المستوى المحلي والأقليمي.</li> <li>• يقوم بتدريس المقررات أساتذة متميزين علماً ولغة</li> <li>• لا يزيد عدد الطلاب في المحاضرات عن ٢٠ طالب.</li> </ul>	<b>مميزات البرنامج</b>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Maximum number of students per class is ٢٠.</li> <li>• Classrooms are equipped with the latest technological and educational tools.</li> <li>• Flexible regulations for international students.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• قاعات دراسية مجهزة بوسائل التعليم التكنولوجية الحديثة.</li> <li>• شروط ميسرة للطلاب الوافدين.</li> </ul>	
<b>How to admit?</b>	<p><b><u>Egyptian Students:</u></b> University Coordination Office. Transfer from other faculties, directly through the Student Administration Office of the University. <a href="http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_2013/wafdeen_2013.jsp">http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_2013/wafdeen_2013.jsp</a></p> <p><b><u>Non-Egyptians Students:</u></b> Register on the Ministry of Higher Education website, then submit the needed documents directly to the University International Office. Helwan University, Aien Helwan, B.O.Box ١١٧٩٥</p>	<p>للمصريين: التقدم إلى مكتب التنسيق. للمحولين من الكليات الأخرى يتم التقدم من خلال مكتب التحويل المركزي بالجامعة مع استيفاء الحد الأدنى للقبول. <a href="http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_2013/wafdeen_2013.jsp">http://www.mohe-casm.edu.eg/news/wafdeen_2013/wafdeen_2013.jsp</a></p> <p>للوافدين: يسجل الطالب بياناته إلكترونياً على موقع الوزارة، ثم يتقدم بأوراقه مباشرة لمكتب الوافدين بالجامعة جامعة حلوان- عين حلوان - ص. ب ١١٧٩٥</p>	<b>كيفية التقدم</b>
<b>How to Contact us?</b>	<p>International Students Office Ain Helwan, Helwan University Headquarter, ٤th floor E-mail: hisb@hq.helwan.edu.eg <a href="http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/">http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/</a> Tel: (+٢٠٢) ٢٥٤٨١١٠٤ - ٢٥٥٩٠٠٠٠ Ext. ٢٧٩٤/٢٧٩٨ Mob. (+٢٠٢) ٠١٢٧١٦٢٥٥٥٥ / ٠١٠٠٦٨١٠١٥٩ Fax: (+٢٠٢) ٢٥٥٥٥٠٢١</p>	<p>مكتب الوافدين - الحرم الجامعي بعين حلوان - المبنى الإداري - الدور الرابع Email: hisb@hq.helwan.edu.eg <a href="http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/">http://www.helwan.edu.eg/Internationalstudents/</a> مباشر: ٢٥٥٩٠٠٠٠ - ٢٥٤٨١١٠٤ (+٢٠٢) داخلي: ٢٧٩٤/٢٧٩٨ محمول: ٠١٠٠٦٨١٠١٥٩ / ٠١٢٧١٦٢٥٥٥٥ (+٢٠٢) فاكس: ٢٥٥٥٥٠٢١ (+٢٠٢)</p>	<b>لمزيد من المعلومات</b>